



Weltkongress Gebäudegrün

World Congress of
Building Greening

www.bugg-congress2020.com

Information about the speaker / Informationen zum Referenten

Speaker / Referent Dipl. Ing. Diana Nenz

Vita / Vita Diana Nenz is a PhD researcher on challenges for future water security at the Centre for Sustainable Development, Cambridge University. Her professional expertise lies in the design and implementation of cooperation and decision-making processes in water resources management and in the planning of infrastructure projects. From 2017-2019 she was a researcher at the German Institute of Urban Affairs (Difu). Here she coordinated the Berlin activities of the project "Resilient netWORKS - Contributions of Urban Supply Systems to Climate Justice". Before that she worked at the Potsdam Institute for Climate Impact Research, the German development agency (GIZ) and at a think tank for international policy advice. She has international working experience in Europe, North and East Africa, South East Asia and the Middle East. She studied landscape planning and international environmental policy with a focus on water governance at the TU Berlin, Wageningen University (Netherlands) and Hebrew University (Israel).

Diana Nenz promoviert am Zentrum für nachhaltige Entwicklung der Cambridge University zu Herausforderungen für eine künftige Wassersicherheit. Ihre fachliche Expertise liegt in der Gestaltung und Umsetzung von Kooperations- und Entscheidungsprozessen im Wasserressourcenmanagement und bei der Planung von Infrastrukturprojekten. Sie arbeitete von 2017-2019 als wissenschaftliche Mitarbeiterin beim Deutschen Institut für Urbanistik (Difu). Hier koordinierte Sie die Berlin Aktivitäten des Projektes „Resilient netWORKS – Beiträge städtischer Versorgungssysteme zur Klimagerechtigkeit“. Davor arbeitete sie bei der Gesellschaft für internationale Zusammenarbeit (GIZ), am Potsdam Institut für Klimafolgenforschung (PIK) und bei einem think tank für internationale Politikberatung. Sie verfügt über internationale Arbeitserfahrung in Europa, Nord- und Ostafrika, Südostasien und dem Nahen Osten. Sie studierte Landschaftsplanung und internationale Umweltpolitik mit Fokus auf Wassergovernance an der TU Berlin, der Wageningen University (Niederlande) und der Hebrew University (Israel).



Weltkongress Gebäudegrün

World Congress of
Building Greening

www.bugg-congress2020.com

Contact data / Diana Nenz
Kontaktdaten PhD Researcher
Centre for Sustainable Development
University of Cambridge
Trumpington Street, Cambridge, CB2 1PZ

Email: dn319@cam.ac.uk
Internet: www-csd.eng.cam.ac.uk/